
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aan de griffie 
van de gemeente Helmond 
t.a.v. griffier Mr. J.Jaspers 
 
 
                                                                                                         Helmond, 8 februari 2007 
 
 
onderzoek: verzoek tot het inplannen van een hoorzitting  
                   i.v.m. onvrede marktkooplieden 
 
 
 
Geachte griffier 
 
 
Wij, de fractie Helmondse Belangen, vragen u aandacht voor het navolgende. 
 
Als fractie Helmondse Belangen zijn wij danig geschrokken over de berichten inzake een recent ge-
houden marktkooplieden bijeenkomst in hotel West Ende.  
Een bijeenkomst waarover in de media een uitgebreid artikel werd geschreven. 
De marktkooplieden hadden namelijk die bijeenkomst georganiseerd om de eerste bevindingen te 
bespreken, aangaande de nieuwe markttijden zoals die vanaf 1-1-2007 gelden. 
Het ED-artikel signaleerde een absolute onvrede bij de marktkooplieden.  
Daarnaast werden er ook een aantal uitspraken opgetekend van andere direct betrokkenen, zoals de 
centrummanager en de portefeuillehouder. 
 
Vandaar dat ondergetekenden van de fractie Helmondse Belangen u de volgende vraag wil voorleg-
gen. 
Om in overleg met de griffie en cie-voorzitter MO&E voor de eerstkomende commissievergadering van 
MO&E d.d. 15 maart, in het kader van duale instrumenten, een  plenaire hoorzitting te organiseren 
waarbij als agendapunt de ontwikkelingen van de weekmarkt aangaande o.a. de gewijzigde eindtij-
den? 
Het doel van de hoorzitting is om de eerste bevindingen  (ca. 2,5 maand) plenair te bespreken en 
zomogelijk vanuit de resultaten van deze hoorzitting politieke conclusies te trekken zonder hier reeds 
vooruit te willen lopen om oplossingen. 
We denken dat aan deze hoorzitting, naast de raads- en burgercommissie, afgevaardigden dienen te 
worden uitgenodigd / gehoord van : 

1) marktadviescommissie 
2) marktmeester 
3) individuele marktkooplieden 
4) federatie ambulante handel 
5) centrummanager 
6) centrum winkeliers 
7) burgers  
8) portefeuillehouder. 

 



 
 
 
Wij denken en hopen als fractie Helmondse Belangen dat we met een goed plenair overleg c.q. hoor-
zitting de huidige onvrede die er heerst, zoals die stond opgetekend en die wij als regelmatige markt-
bezoeker zelf ook ervaren, kunnen pareren. 
Dit verdient de markt op de Markt niet! 
In afwachting van uw reactie 
 
 
Fractie Helmondse Belangen 
Anja Spierings / fvz Berry Smits 
 
 
 
 
 
 
 
 
c.c.  cieleden MO&E,  
       cie MO&E secr. Hr. J.Hendriks,  
        


